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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) je na 29. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Neposredno prije početka prošle sjednice Gradskog vijeća, dostavljen mi je odgovor na moje 
vijećničko pitanje, a pitanje je bilo, u kratko, da sam dobio anonimnu prijavu da obrt Filipović 
boat, zna se koje vlasnice, nema dozvolu za iznajmljivanje plovila na motorni pogon. Pravit ću 
se polupismen i molio bi da mi se objasni i potvrdi. U odgovoru se tvrdi da za dobivanje dozvole 
za obavljanje djelatnosti iznajmljivanja plovila na pomorskom dobru iznajmljivačima je dovoljno 
da se obrate Lučkoj upravi Rabac i Lučka uprava će im izdati dozvolu za obavljanje djelatnosti 
iznajmljivanja plovila. Ako se tako tvrdi, tražim da mi se dostave sve dozvole koje je ove godine 
izdala Lučka uprava Rabac za obavljanje djelatnosti iznajmljivanja plovila na pomorskom 
dobru. Znači, po odgovoru Lučke uprave Rabac koju potpisuje ravnateljica, proizlazi da više 
nije potrebno da Grad Labin raspiše javni natječaj za podnošenje pisanih ponuda za dodjelu 
dozvola na pomorskom dobru za 2025. godinu. Dovoljno je da se obrate ravnateljici Lučke 
uprave Rabac i ona će im izdati potrebnu dozvolu. Molio bi još jedanput detaljno objašnjenje, 
to što sam naveo.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Definitivno će biti odgovor u pisanom obliku vijećniku Gobu. Radi se o Županijskoj lučkoj 
upravi. Samo jednu konstataciju, moram ispraviti vijećnika. Kao što za plaže imamo plaže koje 
su pod koncesijom, za čiju koncesiju se raspisuje natječaj sa strane županije Istarske isto tako 
imamo manje, da tako kažem, plažice ili manje površine gdje Grad Labin raspisuje. Znači nije 
isključeno da ako Županija raspisuje natječaj za koncesiju, da Grad ne može za ove manje 
lokacije, kao što je Mića đirina itd. Isto tako je za korištenje operativnog dijela luke. Tako da, 
mi ćemo Vaše konkretno pitanje proslijediti Županijskoj lučkoj upravi ali ne isključuje to jedno 
drugo. I jedni i drugi imaju svoju nadležnost za područje koje oni pokrivaju.“ 
 
Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) dodatno navodi:  
 
„Ne znam zar je tako teško reći da nema dozvolu. Mogli ste odmah odgovoriti da nema dozvolu 
i da će se provjeriti i ako se utvrdi da se iznajmljuje bez dozvole da će se pokrenuti određene 
radnje sukladno zakonu. Ne želim stvarno ovdje nikoga prozivati, ali nije u redu da dobivam 
ovakve odgovore na Gradskom vijeću. Više me zabrinjava, dobio sam i očekujem još prijetećih 
poruka od člana SDP-a Labina. Za mene su velike prijetnje iako ih policija tako ne kvalificira. 



SDP Labina i Istre je nesposoban da to riješi. Prozivam SDP Hrvatske odnosno predsjednika 
SDP-a Hrvatske Sinišu Hajdaša Dončića da to hitno riješi.“ 
 
 
 S poštovanjem, 
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                                                                                                    Loreta Blašković, v.r. 


